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Björklidens Villaägarförening    

 
Protokoll styrelsemöte nr 3, 2019-11-13         
 
Plats: Mattias Eriksson, Alprosvägen 27 
 
Tid: 20.00 till 21.00 
 
Kallade: Mattias Eriksson  Ordf 

Maria Frödin  Kassör 
John Agurell  Ledamot 
Magnus Sjölander  Ledamot 
Rose-Marié Albero Landberg  Suppleant 
Kristina Djuric   Suppleant 

 
Frånvarande: 

Nicklas Haglund  Ledamot 
 

Förslag till dagordning 

1. Mötets öppnande 

2. Godkännande av dagordning 

Ok. 

3. Val av sekreterare 

M.E. 

4. Kassörskan rapporterar 

a) Föreningens ekonomi 
28403,49kr 
 

5. Information till och från medlemmarna 

a) Nyinflyttade.  Utdelning av ”Välkomstbrev”. 
Maria har delat ut till två hushåll. 

b) Hemsidan 
Bör uppdateras.. 

c) FB 
 Inget särskilt att rapportera. Vi hade en diskussion om  att hålla lite koll 
på tonen och påminna alla om ett ”gott uppförande” vid behov. 

6. Grannsamverkan 

Kristian ska inventera skyltaren och prata med Björn. 
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7. Råttproblem i Villastaden 

Rosie skriver något på FB, gärna med externa länkar till tips. 

8. Sammanfattning och reflektioner från Valborgsfirandet 

Allt gick bra. Bra med godisförsäljning även om det konkurade med vår försäljning av 
fika. Vi kanske ska satsa på korv nästa år. 

9. Sammanfattning och reflektioner från Vårstädningen 

Den gick bra. Ungefär samma uppslutning som föra året , c:a 15 personer vuxna och 
barn. 

10. Planering av granresning och grantändning 

 
a)  Transport och resning av gran. 

ME kollar med Alex och Ove. 
b)  Datum för granresning. 

29/11 eller 30/11. 
c)  Inventera termosar muggar mm. 

ME och Maria inventerar.  
d)  Inköp av glögg och tillbehör. 

Maria handlar.  
e)  Skylten måste ställas ut 

ME fixar 1V innan .  
f) Info på FB 

Rosie lägger ut info på FB. 

11. VA-renovering i Villastaden 

a) Tidsplan fortsatt arbete? 
John kollar lite med kommunen om det finns någon tidsplan.  

12. Inköp av mål 

a) Budget hur gick det 
John och Magnus undersöker om det går at hinna med att köpa ett mål 
på årets budget. Om det inte går så får detta flyttas till nästa 
verksamhetsår.  

13. Övriga frågor 

a) Höströjning vid lekparken 
Vi tar detta i vår, inget intresse och ingen tid. 

14. Nästa möte 

 
Efter Jul t.ex. Onsdagen 22/1 

15. Mötets avslutande 

 
 


